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Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad zapewnia, że dziś przedstawi wyniki
studium korytarzowego. Poinformuje również o dalszych, planowanych krokach, związanych
z przygotowaniem inwestycji. Szczególnie rozmową powinni być zainteresowani
samorządowcy z powiatu żyrardowskiego.

– Podczas spotkań wskażemy korytarz, który wypadł najkorzystniej pod względem czterech grup
kryteriów w analizie wielokryterialnej: środowiskowych i społecznych, technicznych, ekonomicznych
i sieciowych. Spotkania prowadzone będą zdalnie z udziałem samorządowców wszystkich szczebli z
terenów, przez które przechodzą wszystkie analizowane korytarze – czytamy w komunikacie
drogowców.

Zaczęli wczoraj, 25 stycznia, przedstawiając wyniki Studium korytarzowego dla drogi ekspresowej



S10 na odcinku od autostrady A1 do Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej (S50).

– We wtorek, 26 stycznia, dla północnej części Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej w ciągu drogi
ekspresowej S50, na odcinku od autostrady A2 (Centralny Port Komunikacyjny) - Wyszogród - Serock
do włączenia do A2 (Mińsk Mazowiecki) – zapewniają.

Natomiast jutro, 27 stycznia, dla południowej części Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej w ciągu
autostrady A50 na odcinku A2 (Centralny Port Komunikacyjny) - Góra Kalwaria - A2 (Mińsk
Mazowiecki).

GDDKiA dodaje, że zbiera opinie, które chcą wykorzystać w dalszych pracach koncepcyjno-
projektowych.

–  Streszczenie studium korytarzowego oraz wskazany preferowany wariant korytarza opublikujemy
po zakończeniu spotkań informacyjnych – dodają,
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